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Beantwoording technische vragen

Vergadering Raadsvergadering Datum 25-jun-20

Vragensteller Herman Kleine Koerkamp, fractie Gemeentebelangen

Agendapunt/onderwerp vervanging kunstgrasvelden

Eenheid Maatschappelijke Ondersteuning

Contactpersoon Leo Kortstee

Contactgegevens l.kortstee@dalfsen.nl

0529-488346

Vraag:  Blz. 58 programma 5 Vervanging kunstgrasvelden
2023 euro 1.218.000
2024 euro 1.271.000
Tezamen afgerond 2.5 miljoen
We hebben al begrepen dat dit misschien 1 jaar naar voren gehaald gaat worden.

Onze vraag is specifiek, hoe komt u aan deze bedragen en dus wat is onderbouwing?
Uit info bij deskundigen (aannemers sportvelden) is ons gebleken dat als de onderlaag goed is een 
vervanging gemiddeld ca 230.000 euro kost per veld. (Zelfde materialen die er nu liggen) 5 
voetbalvelden is 1.150.000 euro.
Oplopend (3 andere varianten met verschillende prijsklassen) naar 350.000 per veld indien andere 
materialen gebruikt gaat worden. Maximaal 5 voetbalvelden 1.750.000 euro Hierbij kunt u denken 
ander kunstgras, andere vulling etc.

Moeten het korfbalveld en water hockey veld ook vervangen worden? En wat zijn hiervan de kosten?

Antwoord

Uw vraag betreft onderbouwing van genoemde bedragen en deze treft u in bijgevoegde bijlage aan. 
De betreffende bedragen zijn indicatieve bedragen op basis van de nieuwste richtlijnen, zoals 
kantplanken en inclusief kosten voor afvoer kunstgras. In deze bedragen is rekening gehouden met 
vervanging van de onderlaag, waarbij (zoals u terecht opmerkt) als de onderlaag goed is deze niet 
wordt vervangen. Ook is bij deze bedragen rekening gehouden dat niet de gehele btw via de SPUK-
uitkering wordt gecompenseerd en vanaf 2024 de SPUK-uitkering vervalt met als gevolg dat er geen 
recht meer is op compensatie van btw vanaf 2024.  

M.b.t. de gestelde vragen over het korfbalveld en het hockeyveld melden wij u dat, zoals u in de 
bijlage ziet, in het bedrag voor 2024 de vervanging van het semiwaterveld hockey is inbegrepen. Uit 
controle is gebleken dat het korfbalveld de eerstkomende jaren nog niet vervangen hoeft te worden; 
de betreffende vervangingskosten zijn dan ook niet becijferd en opgenomen. 

Voor alle duidelijkheid merken wij op dat dit begrote bedragen zijn en er nog een notitie volgt over 
toekomstige vervanging sportvelden. Ook betrekken we hierbij de ontwikkelingen rondom 
rubbergranulaat, wet- en regelgeving en mogelijke alternatieven, zoals een hybridesportveld.
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